



ANN HARVEY

Heroine Héroïne

Ann Harvey (1811-1860) was a fisher born near the small fishing community of Isle aux Morts, Newfoundland. In July 1828, at the age of 17, Ann along with her father, younger brother and dog, rescued 163 shipwrecked souls from the brig *Despatch*. News of the heroism spread and the family received a special medal and the then princely sum of 100 pounds. Ten years later, on September 4, 1838, the *Rankin* went aground near the same spot as the *Despatch*. This time she helped save the lives of 25 people. Ann became known as the "Grace Darling of Newfoundland". On July 17, 1987, the Canadian Coast Guard Ship *Ann Harvey* was commissioned in memory of Ann's heroic deeds.

Many nautical references are conveyed with the stone disc as a life ring, the pulley, rope and the brummel hook clasp

sterling silver, agate, amethyst, steel, rope

Ann Harvey (1811-1860) était une pêcheuse née près de la petite communauté de pêcheurs de l'Isle aux Morts, à Terre-Neuve. En juillet 1828, à l'âge de 17 ans, Ann, avec son père, son frère cadet et son chien, a sauvé 163 âmes naufragées du brick *Despatch*. La nouvelle de l'héroïsme s'est répandue et la famille a reçu une médaille spéciale en plus d'une récompense monétaire généreuse de 100 livres. Dix ans plus tard, le 4 septembre 1838, le *Rankin* s'échoue près du même endroit que le *Despatch*. Cette fois, elle a aidé à sauver la vie de 25 personnes. Ann est connue sous le nom de «Grace Darling of Newfoundland». Le 17 juillet 1987, le navire de la Garde côtière canadienne *Ann Harvey* a été mis en service et nommé en hommage des actes héroïques d'Ann.

De nombreuses références nautiques sont véhiculées avec le disque de pierre comme bouée de sauvetage, la poulie, la corde et le fermoir à crochet brummel

argent sterling, agate, améthyste, acier, corde